
10 MINUT S POLONO DORNIK

Pika rada je, pa ne sme
Košarkarica Ježice bo«z reprezentanco
Jugoslavije potovala na olimpijske igre v
Los Angeles

Polona nemirna, živahna, neu-
čakana Tudi svojeglava. Kljub
temu je vedno nasmejana punca.
S 194 cm višine gleda na svet z
viška Videla je že veliko dežel in
JI ni prav nič mar, če je za žensko
sicer nenavadno višino znala ko-
ristno usmeriti v šport.

Uganili ste. Govorimo o 21-let-
ni Pbloni Dornik, košarkarici Je-
žice. '

Pika, kot jo kličejo soigralke,
se je zapisala košarki pred sed-
mimi leti. Takrat se je iz Trbovelj
preselila v slovenski košarkarski
cfenter - v Ljubljano. Začela je
kot kadetka v Olimpiji, klub se je
kasneje preselil na Ježico in se
preimenoval.

- Dve tretjini življenja sem po-
svetila košarki. Ta žrtev se mi je
obrestovala. Postala sem stan-

dardna reprezentantka Jugosla-
vije, za seboj imam že več kot
100 nastopov v modrem dresu,
od kadetske do članske selekci-
je Sem zanesljiva potnica na
olimpiado v Los Angeles.

Z Zoro Malackovo si najbolj
zaslužna, da se je Ježica vrnila v
I. zvezno ligi Kaj pričakujete v
novem prvenstvu?

- Sprehodile smo se skozi
drugo ligo. Kljub temu ni šlovse
gladko. Bilo je psihološko težko,
kajti samo od nas in od ekipe
Revije Elemes je bilo odvisno.
kdo bo prvak. V tej konkurenci
smo bile boljše in zaluženo smo
osvojile naslov prvakinj. V novem
prvenstvu si želimo uvrstitev na
4. mesto, s katerega se nam od-
pirajo vrata v Evrppo - v pokal
»Liliana Ronchetti«.

Polona Domflt

Polona je stalni center v držav-
ni reprezentanci. Peterka: Ože-

govič-Perazič-Jeremič-Golič-
Dornik, ob pomoči Počekoviče-
ve, Vangelovske, Komljenoviče-
ve, šukove in Dekleve je uspešno
prebrodila kvalifikacije za olim-
pijske igre.

• Na olimpiadi v Moskvi ste
osvojile bronasto kolajno. Kako
bo v Los Angelesu?

- V boju za odličja bodo Ka-
nadčanke, Kitajke, Jugoslovanke
in morda Američanke. Realno
pričakujemo srebrno odličje. 10.
junija se začnejo zaključne pri-
prave. Selektor Vasojevič bo za-
hteval bolj agresivno igro, skok
in hitre protinapade.

Polona je najmočnejša v metu.
V ligi v poprečju na tekmi doseže
20 točk, v reprezentanci pa 14
točk.

- Najslabša sem v individualni
tehniki, ludi s skočnostjo nisem
povsem zadovoljna. Lahko bi do-
segla več. Seveda moram paziti
tudi na telesno težo, ker rada
jem.

Pika ima veliko prijateljic v klu-
bu in reprezentanci. Stanuje v
Ulici pohorskega bataljona 213,
skupaj s soigralkami Ježice Si-
mono Skerbinjek in Nadjo No-
vak. Ob košarki pa še pridno štu-
dira na Višji upravni Soli.

- Bežigrajčanka sem od glave
do pete. Všeč so mi bežigrajski
parki in ulice,- prijazni Ijudje in
navsezadnje Ijubitelji košarke, ki
so bili ob nas tudi takrat, ko nam
ni šlo. Po vrnitvi v družbo najbolj-
ših košarkaric pa se jim bomo
oddolžile z dobrimi igrami v prvi
ligi.

Ko sem Poloni omenil »Zbor
občanov« je dejala, da redno
prebira naše glasilo in obenem
zažugala, da moramo več pisati
tudi o košarki na Ježici.

Obljubil sem in ji zaželel sreč-
no pot v Los Angeles ter uspešen
nastop naših košarkaric.

IVAN ŠUČUR


